
Stanovska organizacija JUU 
Vabila 

= JUU — SRESKO DRUŠTVO LJUTO
MER bo zborovalo v soboto, 4. maja 1940., v 
ljudski šoli pri Sv. Jurju ob Ščavnici s pričet
kom ob 9. uri po nastopnem dnevnem redu: 
1. Zadnji zapisnik. 2. Došli dopisi. 3. Preda
vanje: Govorne hibe pri ljudskošolskem otro
ku in njih zdravljenje. Predava tov. Metod 
Kumelj iz Ljubljane. 4. Poročila raznih funk
cionarjev. 5. Volitev delegatov za banovinsko 
in glavno skupščino. 6. Predlogi in nasveti. 
Avtobusi bodo vozili v obeh smereh. Član
stvo se naj udeleži zborovanja v polnem šte
vilu. — Odbor. 

= JUU — SRESKO DRUŠTVO MARI
BOR LEVI BREG zboruje v soboto, dne 
4. maja t. L, ob 10. uri dopoldne na Pesnici 
pri Mariboru v dvorani gostilne g. Kerenčiča. 
Dnevni red je običajen, zlasti pa pripravite in 
vsaj tri dni poprej pošljite tov. predsedniku 
sledeče: 1. Prijave udeležbe in naročila za 
obed — najbolje skupno za vsako šolo! 2. 
Predloge, vprašanja i. si. k točki »Razgovor 
o aktualnostih«! 3. Predloge za banovinsko 
skupščino! — Ob 9. uri je: seja upravnega 
in nadzornega odbora, seja redakcijskega od
bora za sestavo reasumacije o anketi dede 
kmetijskega pouka v ljudski šoli, katerega 
člani so tov. Salda Leopold, Kramer Franc, 
Borko Franc, Selak Kristina, Furst Marica, 

Horvat Angela, Zaje Marija, Kristl Jožica in 
Božič Anton (dobrodošli so tudi še drugi to
variši (ce), ki naj si k posameznim točkam 
ankete predčasno pripravijo pismene beležke, 
da bo delo šlo naglo izpod rok! Sestanek ima 
tudi odsek učiteljic, Učiteljskega pokreta in 
po možnosti obmejni šolski odsek! Tovariši, 
tovarišice! Zborujemo v naši obmejni Pesnici! 
Zborovanje posvetimo posebej našim obmej
nim vprašanjem ter toli potrebni poglobitvi 
našega tovarištva v najprivlačnejšem meseci 
maju! Privlačnost naj bi se odražala v polno
številni udeležbi, ki jo prijavite do 1. ma
ja t. 1. — Odbor. 

Poročila 
+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ZA 

SREZ LJUTOMER je zborovalo v soboto 
dne 13. aprila 1940., v ljudski šoli pri Kape!: 

Od 123 članov je bilo navzočih 53. 
V nagovoru je tovariš predsednik nagla

sil, da se vsak učitelj lahko udejstvuje prosto 
po svojem svetovnem nazoru, vendar se pa 
naj strne v skupni učiteljski organizaciji, ker 
je to najboljši odgovor na v zadnjem času 
proti učiteljstvu iznešene napade. Nato je oo
zdravil sreskega šol. nadzornika gosp. Franca 
Karbaša in dolgoletnega predsednika in bori
telja za učiteljske interese tov. Mavrica Karla. 

V situacijskem poročilu je bila podana 
borba za izboljšanje gmotnega položaja. Člani 



60 soglasno odobrili tozadevna prizadevanja 
vodstva sekcije. 

Po soglasni odobritvi zadnjega zapLnika 
in prečitanju došlih dopisov se je vršil > pre
davanje o »Spoznavanju mrtve pnrode v lju .
ski šoli«. Predavatelj tov. Ljudevit Ivanmč je 
v uvodu naglasil, da je treba ta del pr'rod v 
pisnega pouka obravnavati tako, da bo v ve
selje učencem, v zanimanje sedanji generaciji 
in v korist bodoči generaciji. Na nižji stopnji 
je zbirati pojme, na srednji stopnji je obrav
navati potrebe vsakdanjega življenja, na višji 
stopnji se pa naj pokaže naša kraljevina s po
rodnimi bogastvi, in vsak učenec naj spozna, 
da je pravilna oporoka Vit. kralja Aleksan
dra I. »Čuvajmo Jugoslavijo«. 

Nato so podali posamezni društveni funk
cionarji svoja poročila. Zelo aktualno poro
čilo je podal iz »Narodne prosvete« freski 
šolski nadzornik g. Franc Karbaš. Po n;ego
vem poročilu se je razvila živahna debata o 
raznih nedostatkih na ljudski šoli. ki pa za
devajo bolj domači srez. Tov. Potočnikova, 
predsednica odseka za učiteljice, se je zavzela 
za politično enakopravnost in boibenos* uči
teljic. Sprejet je bil tudi njen prediog, da se 
priredi v Gornji Radgoni nastop šolskih zbo
rov, za kar je bil tudi izvoljen pripravlja'ni 
odbor. Tov. Kolarjeva je razdelila upravi e
Ijem anketne pole za ugotovitev socnlnega 
položaja šolskih otrok v srezu. 

Zborovalci so odobrili predlog, da se vrši 
prihodnje zborovanje dne 4. maja 1940. pri 
Sv. Jurju ob Ščavnici ter da se nri enem pr 
hodnjih zborovanj naprosi sreski kmet. re
ferent, ki bi predaval o temi: »Potreba so
delovanja učiteljstva pri pospeševanju kme
tijstva«. 

Po zborovanju, ki je trajalo tri ure, se je 
razvila tovariška zabava. 
Ljudevit Ivanjšič, Janko Jordcn. 

predsednik. zapisnikar 
+ JUU — SRESKO DRUŠTVO SLO

VENJ GRADEC je zborovalo dne 13. aprui 
v Slovenjem Gradcu. Uvodoma je predsednik 
poudarjal, da se velika večina tovarišev za
veda v polnem obsegu svojih stanovskih dolž
nosti in prihaja redno na zborovanja, saj jih 
je od organiziranih 39 tokrat navzočih 35, ne
včlanjenih pa je v okraju le 10. 

Sledilo je situacijsko poročilo in obrav
nava dopisov. Razvila se je pri tej priliki 
stvarna in temeljita diskusija o problemih se
danjega izvenšolskega udejstvovanja učitelj
stva v raznih kulturnih, socialnih in narodno 
obrambnih društvih, ko se mu skuša sistema
tično izpodkopavati ves ugled v javnem živ
ljenju, ga ob smešno nizkih prejemkih gmotno 
uničiti, pa se hkrati od njega zahteva, da naj 
v svojem idealizmu ustvarja prave socialne, 
kulturne in nacionalne čudeže. V tem leži ves 
antagonizem sedanjosti, ki sili učiteljstvo k 
naslednji resoluciji: 

»Učiteljstvo se zaveda težkih nacional
nih, socialnih in kulturnih nalog, ki stopajo 
z vedno večjo jasnostjo v ospredje; tem na
logam bo doraslo le ob močni moralni za
slombi vseh odločilnih činiteljev ter ob ta
kih prejemkih, ki mu zagotavljajo adekvaten 
življenjski standard. Zato nujno zahtevamo, 
da prenehajo vsi zlonamerni izpadi v javnem 
tisku napram učiteljstvu, da se ga moralno in 
materialno zaščiti, če se hoče računati na po
zitivno in konstruktivno delo, ki se ga pri
čakuje od učiteljstva. 

Glede reorganizacije učiteljske organiza
cije soglašamo z mnenjem upravnega odbora 
JUU. 

Za odsek učiteljic je podala poročilo tov. 
Križajeva. Sprejeta je bila resolucija, ki za
hteva: a) da se vrnejo ženi državni uradnici 
draginjske doklade; b) da se prevedejo po 
preteku predpisanega roka vsi pripravniki v 
IX. skupino; c) zavračamo vsako nezakonito 
protekcijo, ki kvarno vpliva na naš obupen 
položaj. 

Predavanje o »Vplivu socialnih in gospo
darskih razmer na duševni in telesni razvoj 
otroka šole v Šmartnem« je dokončal šolski 
upravitelj Kavčič. Prikazal je profil otroka, ki 
dorašča v tipičnih podeželskih razmerah. 

Za rešitev Aškerčeve domačije se pri
speva 100 din iz društvene blagajne. — Ker 
v dopisu glede pristopa k bolniški blagajni 
niso navedena podrobna določila o dolžnostih 
in pravicah zavarovancev, se bo obravnavalo 
vprašanje pristopa, ko bomo razpolagali s po
drobnejšimi pojasnili. 

Šolski nadzornik tov. Arigler je pojasnil 
nekaj aktualnih vprašanj iz šolske administra
cije, tov. Smolnikarjeva pa je vabila tovari
šice, da pristopijo z deleži k zadrugi »Dom 
učiteljic«. Prijavile so se tri. 

Prihodnje zborovanje bo meseca junija 
v Slovenjem Gradcu, združeno z izletom. Iz
ražena je bila želja po večkratnih sestankih 
v osamljenih krajih pri tovariših samotarjih. 

Kavčič, preds. Žolnir, tajnik. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO LJUB
LJANA OKOLICA, VZHODNI DEL, je 
zborovalo dne 13. aprila 1940. v Ljubljani v 
Trgovskem domu. 

Zborovanje je otvorila tov. predsednica 
F. Završanova. Pozdravila je navzoče zboro
valce, še posebej pa novo članico Istenič Kar
lo s Skaručne. Po uvodnih besedah je podala 
kratko poročilo o ukrepih sekcije in društva 

za povišanje plač drž. nameščencem in upo
kojencem. — Pojasnila je izpremembo, ki je 
nastala v temi predavanja, ker je že napove
dani prevatelj V. Kunst zadržan na domačem 
zborovanju na Rakeku. Posrečilo se ji je do
biti novega predavatelja tov. V. Mlekuža. — 
Za prihodnje zborovanje je treba določiti 
datum že vnaprej, da bo mogoče predavatelja 
Kunsta pravočasno obvestiti. — Nadalje po
vabi predsednica vse člane zadružnike, da se 
udeleže občnega zbora UT v nedeljo, dne 
21. aprila 1940. Kot zastopnika našega dru
štva naprosi tov. M. Kosina, ki je povabilo 
sprejel. 

Po končanem poročilu predsednice, ki je 
bilo v celoti sprejeto, prečita tov. tajnica no
vejše važne dopise. — Problem obmejnega in 
manjšinskega šolstva je v svojem celotnem 
obsegu narodnoobrambni problem, ki mu je 
treba posvečati vso pozornost in mu nuditi 
poleg materialne pomoči tudi moralno oporo. 
— Protituberkulozna zveza v Ljubljani je po
vabila članstvo sekcije JUU za dravsko ba
novino, naj bi se poslužilo ugodnosti prosto
voljnega zavarovanja, ki mu jih nudi osrednji 
urad za zavarovanje delavcev v Zagrebu. Ker 
so ugodnosti tega zavarovanja samo delne, 
člani našega društva zavarovanje soglasno od
klonijo. — Kot zadnji je bil prečitan dopis o 
izplačilu stanarin učiteljicam, poročenim z ne
učitelji, ki obravnava, kako se bo izplačevala 
tekoča in zaostala stanarina. 

Sledilo je pedagoško predavanje tov. V. 
Mlekuža, v katerem je opisal zanimivo inteli
genčno preizkušnjo svojih učencev II. r. lj. š. 
Učiteljstvo je pazljivo sledilo predavateljevim 
izvajanjem, iz katerih je posnelo marsikak 
koristen in posnemanja vreden napotek za 
lastno pedagoško udejstvovanje. Predsednica 
se je predavatelju toplo zahvalila. 

Po končanem predavanju je navzoče član
stvo določilo datum prihodnjega zborovanja, 
ki bo meseca maja v Ljubljani. Nato je pred
sednica povabila zborovalce na skupni ogled 
Narodne galerije. Članstvo se je rade volje 
odzvalo in si pod strokovnim vodstvom g. 
Zormana, upravnika Galerije, ogledalo nad 
vse zanimiv razvoj slovenske upodabljajoče 
umetnosti od prvih početkov do sodobnih 
stvaritev. Predsednica se je po končanem 
ogledu zahvalila g. upravniku za vodstvo, na
kar se je članstvo razšlo, zadovoljno nad lepo 
uspelim zborovanjem. 
Završanova, preds. Podbevškova, tajnica. 

+ JUU   SRESKO DRUŠTVO LJUB
LJANA  MESTO je zborovalo v torek, dne 
23. aprila t. 1., dopoldne v telovadnici II. de
ške ljudske šole na Cojzovi cesti. Zborovanja 
se je udeležilo 128 članov. 

Ob otvoritvi zborovanja je predsednik 
pozdravil tov. nadzornika Fr. Ločniškarja, 
predavatelja tov. R. Kobilico in čestital tov. 
Rudolfu Hrovatu k njegovemu trojnemu jubi
leju: 70 letnici rojstva, 50 letnici članstva in 
40 letnici abstinenčnega delovanja. 

Sledilo je predavanje pedagoško didaktič
nega vodje tov. Rudolfa Kobilice: »V čem naj 
bi bilo bistvo šolske reforme?« S tem preda
vanjem, ki je bilo sprejeto s prav iskrenim in 
hvaležnim odobravanjem, je zaključil preda
vatelj ciklus štirih predavanj na naših letoš
njih zborovanjih. Med debato je bil sprejet 
predlog, naj naprosi odbor predavatelja za 
predavanja tudi v prihodnjem šolskem letu. 

Situacijsko poročilo je obsegalo štiri po
sebna poročila: delovanje akcijskega odbora 
za zboljšanje gmotnega položaja državnim 
uslužbencem in ustanovitev »Zveze organiza
cij državnih in samoupravnih uslužbencev, de
lavcev in upokojencev« (Kristina Lukič), reor
ganizacija JUU (Al. Hreščak), obramba proti 
napadom učiteljstva (Josip Mihelič) in splošni 
del (Vek. Mlekuž). Med razpravo so bili spre
jeti naslednji predlogi: 

1. Odobravamo resolucijo za zvišanje 
službenih prejemkov, ki jo je izročil akcijski 
odbor predsedniku vlade, s katero zahteva 27 
organizacij nekatere spremembe uradniškega 
zakona iz 1. 1931. in dodatnih odredb o zbolj
šanju gmotnega stanja drž. uslužbenstva. 

2. Vlada naj izda in uzakoni novi zakon 
o društvih, shodih in posvetih, s katerim naj 
se ukinejo: čl. 76. zakona o uradnikih, čl. 78. 
zakona o državno prometnem osebju in čl. 84. 
pravilnika o delavcih drž. prometnih ustanov, 
da bo možno ustanoviti nujno potrebno »Zve
zo organizacij drž. in samoupravnih uslužben
cev, delavcev in upokojencev«. 

3. Glede reorganizacije našega udruženja 
se v celoti strinjamo s stališčem vodstva sek
cije JUU za dravsko banovino. 

4. Resolucijo, s katero protestiramo proti 
namernim in stalnim napadom na učiteljstvo, 
naj predloži vodstvo sekcije s posebnim pri
poročilom merodajnim činiteljem v uvaževa
nje in ugodno rešitev. 

5. Soglasno odklanjamo predlog o prosto
voljnem zavarovanju učiteljstva. 

6. Prihodnje zborovanje naj se vrši izven 
Ljubljane. Čas in kraj zborovanja določi 
upravni odbor. 

Pred zaključkom zborovanja razdeli in 
pojasni tov. Čučkova nove anketne pole o 
proučevanju prehrane naših šolarjev. Ker je 
bil s tem dnevni red izčrpan, zaključi pred
sednik zborovanje, ki je trajalo do pol 12. ure. 
Vekoslav Mlekuž, Josip Mihelič, 

predsednik. tajnik. 

+ JUU SRESKO DRUŠTVO LOGA
TEC je zborovalo dne 13. aprila 1940 na Ra
keku. Navzočih je bilo 52 članov, t. j . 57 %. 

Tov. preds. Štravs Karel otvori zborova
nje. Pri tem se spomni vseh tovarišev, ki so 
zapustili naš srez, imenoma tov. Šuštaršiča, ki 
ga je usoda po »službeni potrebi« zanesla 
najprej v Tinje, nato pa na Teharje pri Ce
lju. Iskrene pozdrave in dobrodošlico je na
slovil na vse na novo pristopivše člane v že
ljo, da bi se v organizačnem gibanju čimbolj 
udejstvovali. Topel pozdrav je veljal tudi na
vzočemu g. nadzorniku M. Mikužu in vsemu 
ostalemu učiteljstvu. Nato pozdravi in ob
enem predstavi predavatelja tov. Vilka Kun
sta, ravn. mešč. šole na Rakeku. Zal, da ne 
moremo podati obširno toda silno zanimivo 
predavanje in njegove poizkuse v tem poro
čilu v celoti. Tov. predavatelj nam je po uvodu 
razkazal učila, ki jih je po njegovem osnutku 
založila U. T. v Ljubljani. Dasi so učila silno 
enostavna, vendar so kakor po sestavi in ra
zumevanju za učenca dovolj nazorna, da z 
lahkoto napravi in kar je glavno, razume 
najrazličnejše poizkuse iz okvira elektrike. 
Z navadno žepno baterijo, z deli žice in že
leza smo videli brezhibno delovanje hišnega 
zvonca, brzojava, telefona, osnutke radioapa
rata itd. Tudi poizkusi, ki nam jih je preda
vatelj z najenostavnejšimi sredstvi izvedel, 
zahtevajo od učitelja ne samo temeljitega po
znanja predmetne snovi, temveč tudi zmož
nosti, nagnenja in sploh duševnosti učencev. 
Zal, da je za predavanje odmerjeni čas pre
hitro minil. 

Za izredno zanimivo predavanje je bilo 
navzoče učiteljstvo predavatelju hvaležno. 

Sledilo je situacijsko poročilo tov. sek
cijskega preds. M. Kumlja, ki je med preda
vanjem vstopil v zborovalnico. Ker je večini 
tov. Kumelj že star znanec, so s ploskanjem 
dali navzoči izraza zadovoljstvu, da imajo 
vendar enkrat v svoji sredi svojega sekcij
skega predsednika. 

Tov. predsednik je podal za tem izčrpno 
situacijsko poročilo in stanje naših zahtev in 
želja v pogledu stalnosti, zboljšanju materiel
nega položaja, napredovanj, o stališču naše 
organizacije do nadzorniške organizacije in 
do na novo ustanovljenega Saveza hrvatske
ga učiteljstva, dnevničarjev in kontraktual
cev, premeščanj itd. Poročilu so sledila vpra
šanja navzočih v stanovskih in šolskih zade
vah, katerim je dajal pojasnila tov. M. Ku
melj odnosno tov. Štravs in odborovi funk
cionarji. 

Po poročilu tajnika in blagajnika so bili 
sprejeti sklepi, ki smo jih poslali sekciji v 
vednost in ravnanje. 

Roš, preds. Hrastnik, tajnik. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO V GOR
NJEM GRADU je dne 13. aprila zborovalo 
ob lepi udeležbi v Šmartnem ob Paki. 

Uvodoma je tov. predsednik poudaril, da 
živimo v časih, ko je človeku treba dobrih 
živcev, da zmore sproti kontrolirati vse usod
ne dogodke, ki se v teh dneh s filmsko na
glico razvijajo pred nami. Prav zaradi tega 
nam je potrebno, da strnemo svoje vrste in 
da delamo med narodom za čim tesnejšo kon
centracijo vseh naših pozitivnih sil. Nikoli bi 
pred zgodovino ne mogli dajati odgovora, če 
bi pustili v nemar obstoječe prilike, če bi 
pred njimi zatisnili oči. kajti čas nas je po
stavil v dobo, ko se oblikuje nova Evropa 
Od nas samih je odvisno, kak bo položaj na
šega naroda v na novo urejenem evropskem 
kontinentu. Zato je tembolj nerazumljivo, da 
ustvarjalci slovenskega javnega mnenja ka
kor slepi tavajo po svojih že utrjenih poteh 
in se niti najmanj ne potrudijo, da bi pozor
nost ljudstva okrenili na nevarnost, ki nam 
grozi. Celo nasprotno! Mesto da bi pozivali 
k strpnosti in složnemu delu, razvnemajo 
strasti s pavšalnimi napadi na učiteljstvo. 
Slovenski učitelj je sicer tega vsega že na
vajen, ne more pa razumeti brezglavosti ta
kega početja. 

Po prečitanju dopisov so zborovalci res 
toplo pozdravili idejo neobveznega bolniške
ga zavarovanja, vendar še niso mogli storiti 
nobenega pozitivnega sklepa. Vedeti bi nam
reč še morali ali pri zakonskih parih plačuje 
prispevke samo eden, ali oba in če velja zava
rovanje za vso družino, kar iz zadevnega do
pisa ni bilo razvidno. Potrebno bi tudi bilo, 
da se bolniško zavarovanje raztegne tudi na 
ugodnost brezplačnega zdravljenja v drugem 
razredu bolnic oz. v sanatoriju. 

Pri tej točki dnevnega reda so zborovalci 
tudi izjavili, da se strinjajo s stališčem sek
cije glede preureditve našega udruženja. 

Iz situacijskega poročila, ki ga je podal 
tov. predsednik, so Se navzoči informirali 
predvsem o poteku akcije za zvišanje pre
jemkov in ostalih aktualnih vprašanjih. 

Kar se tiče društvenih zadev je bilo po
dano poročilo o zadnji seji upravnega in nad
zornega odbora, kjer se je predvsem pretre
salo vprašanje zaostalih članarin in nevčlanje
nega učiteljstva. Sklepi, ki so bili sprejeti na 
tej seji so po zatrdilu tov. blagajničarke imeli 
lepe uspehe, a vendar je še nekaj takih čla
nov, ki niso upoštevali odborovega opomina 
glede plačevanja zaostankov in redne člana
rine. Zborovalci so sklenili naj te člane od
bor še enkrat pozove k redu in sicer zadnjič 
na tovariški način. V nasprotnem primeru pa 
naj se zaostanki izterjajo po advokatu. Prav 
tako je bilo sklenjeno, naj odbor nevčlanjene 
— 14 po številu — s posebnimi pismi povabi 
k včlanjenju. Na naslov onih, ki stoje izven 
naših vrst z izgovorom, da jim organizacija 
itak nič ne nudi, je bilo ob tej priliki izneše
nih več ostrih kritik. 

Sledilo je predavanje tov. Budnove, ki je 
v precizno izdelanem predavanju jasno pri
kazala družinsko življenje svojega službenega 
kraja. Predavanje je sestavila na podlagi toza
devne anketne pole znane zagrebške pedago
ginje Vere Stein  Erlichove. Pozornost, s ka
tero so navzoči sledili predavanju, aplavz, ki 
ga je predavateljica bila deležna in živahna 
debata, ki je predavanju sledila, vse to je pre
pričevalno dokazalo, da je bilo predavanje z 
vzgojnega stališča, posebno s stališča spolne 
vzgoje nad vse aktualno. Opozorilo nas je na 
mnoge stvari, mimo katerih hodimo skoro 
vsak dan, a jim ne posvečamo dovolj pažnje. 
jih ne uvažujemo pri vzgoji in pouku v do
voljni meri, kar se nam večkrat maščuje. Prav 
zato smo predavateljici hvaležni, da nas je 
tako prepričevalno opomnila na nje. 

Sklepi: 
1. Ne odklanjamo nobene dobronamerne 

kritike, ker smo uverjeni, da je nujno potreb
na za vsak napredek. Energično pa protesti
ramo proti vsem pavšalnim napadom, ki jih 
zadnje čase iznaša del našega javnega mne
nja. Smatramo tako postopanje posebno z ozi
rom na resnost časa, v katerem živimo, za 
skrajno škodljivo ne samo za ugled stanu, 
temveč tudi za interese vsega naroda. Zato 
prosimo, da merodajne oblasti s primernimi 
ukrepi čimprej zatro vsak poskus nadaljnjih 
takih pavšalnih napadov. 

2. Naše zahteve po avtomatskem napre
dovanju naj se razširijo še na zahtevo po ne
oviranem napredovanju v V. skupino in na 
zahtevo po primernih specialnih dokladah za 
šolske upravitelje. 

3. Ugotavljamo nujno potrebo brezplačne 
brošure o pravilni sporni vzgoji, namenjene 
predvsem kmečkim in delavskim staršem. Bro
šura naj bi bila napisana po sodobnih načelih 
in naj bi v poljudni obliki dala vsaj najosnov
nejša navodila o pravilni spolni vzgoji. 
Hudales Oskar, preds. Gerkman Stane, tajnik. 



SolsRi radio 
—r Torek, 30. aprila: Trboveljski slavček; 

g. Ljudevit Mrzel. Gdč. Rezika Koritnikova 
bo zapela dve pesmi in sicer E. Adamič: Pri 
zibelki in B. Ipavic: Božji volek. 

—r Petek, 3. maja: Kramljanje z mladino; 
g. Miroslav Zor. 

—r V kmetijskem radiu bo v nedeljo. 
28. aprila, ob 17. uri predaval g. inž. Rado Lah: 
Obdelovanje osušenih zemljišč. — V četrtek. 
2. maja, bo ob 17. uri predavanje: Gospodar
ska poročila in navodila. 

—t »Kmetje včeraj in danes« je naslov 
najnovejši knjigi, ki jo je spisal Ig. Koprivec. 
pisatelj  domačin Slovenskih goric. Na 281 
straneh se opisuje v lepem pripovednem slo
gu življenje našega kmetovalca in viničarja 
ter najlepših in najzanimivejših delov sloven
ske zemlje. — Knjiga stane s poštnino vred 
66 din. Naročite jo pri Knjigarni Učiteljske 
tiskarne v Ljubljani ali njeni podružnici v 
Mariboru. 


